
 
 
                      4. november, 2021 

 
 

Referat af bestyrelsesmødet den 3. november, 2021 
 
Til stede: Charlotte Milland, Erik Nielsen, Jørn Poulsen og Ole Gram 

 
 
Pkt. 1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Godkendt 

 
Pkt. 2 Henvendelse fra Den Dynamiske Landsby 

DDL foreslår, at foreningen og Lokalrådet fortsætter samarbejdet om at afholde 
generalforsamling i forlængelse af hinanden. Lokalrådet vil svare positivt og foreslår en dato 
ultimo februar eller primo marts. 
DDL udbeder sig endvidere en redegørelse for tildelingen af årets præmie for godt og smukt 
byggeri. Formanden besvarer henvendelsen. 

 
Pkt. 3. Velkomstkurv 

Listen ajourført. 

 
Pkt. 4. Vorbasse.dk 

Vi konstaterer en vis træghed med betalingen for annoncer på hjemmesiden. Rådet besluttede, 
at vi fremsender en fredsommelig rykker. Hvis det mod forventning ikke virker, fjerner vi 
opslaget.   

 
Pkt. 5. Opfølgning på mødet om grøn varme i Vorbasse 

Mødet, som samlede ca. 60 tilhører, forløb så godt, som vi kunne forvente. Vi vil nu samle en 
arbejdsgruppe på 4 – 6 personer, der i samarbejde med GEV vil påtage sig at arbejde videre 
med at udvikle og formidle projektet. To har allerede meldt sig og lokalrådet søger nu de 
resterende 2 – 4.  

 
Pkt. 6. Økonomi 

Kassereren gjorde rede for status. 

 
Pkt. 7. Status byfornyelse 



Aktivitetsaksen indvies på fredag. Vi håber stadig, at en aftale med Vejdirektoratet falder på 
plads meget snart. 

 
Pkt. 8.  Shelterplads  

Lokalrådet afventer et tilbud fra Herning Savværk på en overdækning af kugleovnen.  Vi 
mangler brænde! 

 
Pkt. 9. Udviklingsrådet Kilden i Vorbasse 

Udsat til næste møde. 

 
Pkt. 10. Orientering om arbejdet i landdistriktsrådet 

Ole Gram orienterede. Interesserede kan få det fulde referat af møderne på hjemmesiden 
BLDR.dk 

 
Pkt. 11. Omkostningsfri landsbyfilm 

Lokalrådet har modtaget et tilbud om optagelse af en film om vores landsbys fortræffeligheder. 
Filmen finansieres af de reklamer fra byens erhvervsdrivende, som vises i filmens slutning. 
Lokalrådet besluttede at indbyde producenten til et møde med henblik på at opnå større 
klarhed over konceptet. Ikke mindst de økonomiske forudsætninger, for vi ved, at en gratis 
forkost ikke findes. 

 
Pkt. 12. Genbrugsplads 

Ordningen med automatiske bomme har vist sin værdi. Vi modtager mindre affald fra udenbys 
brugere. 

 
Pkt. 13. Eventuelt - herunder næste møde næste møde 

Næste møde torsdag den 9. december 
 
 


